

PRESS INFORMATION 08-2010-4

For immediate release



MUTEC selects MusicNetwork AG as new Distribution Partner for Switzerland

August 2010, MUTEC from Germany, manufacturer of professional digital audio and video equipment, has selected MusicNetwork AG as new distribution partner for Switzerland.

musicNETWORK[®]

The distribution of MUTEC's line of professional digital audio products was previously carried out by PEK AG, located in Zurich. This job has been now assigned to MusicNetwork AG, headquartered in Dietikon, whereas the distribution of MUTEC's MI products will be continued by PEK AG.

MusicNetwork AG is the leading Swiss distributor for professional audio soft- and hardware. Until now, the line includes products of Euphonix, KID Broadcast, Apple, RME, Apogee, Native Instruments, Mogami and others, which are distributed successfully through MusicNetwork AG since many years. In addition to the distribution activities, MusicNetwork AG offers different services to its customers like consultations, training courses and technical support in many ways.

Franco Stuppia, CEO and owner of MusicNetwork AG, is highly happily about the new distribution partnership with MUTEC. He states: "*MUTEC products are very well respected by professional musicians and broadcasters all over Switzerland. The acquisition of the exclusive distribution of MUTEC's professional line constitutes for us a perfect addition to our existing line of professional audio products, which are successfully in distribution through MusicNetwork AG since many years.*"

Christian Peters, CEO of MUTEC GmbH, says: "*I am looking forward to work with Franco Stuppia together, because I understand that he is a rock-solid business man. Furthermore, I know that he is supporting and supplying nearly all professionals and broadcasters in Switzerland. So, I am confident that MusicNetwork AG is the best partner to bring our products effectively to the right customers in the Swiss professional audio market.*"

MusicNetwork AG will takes over the distribution from now on.

MusicNetwork AG
Lerzenstrasse 8
8953 Dietikon
Switzerland
Phone: 0041-444542030
Fax: 0041-444542035
Email: info@MusicNetwork.ch
Web: www.MusicNetwork.ch

For further information, please contact us directly:

MUTEC GmbH, Press Dept.
Siekeweg 6/8, 12309 Berlin, Germany
Phone 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99
Email Press@MUTEC-net.de
Web www.MUTEC-net.de

PRESS INFORMATION 08-2010-4

For immediate release



MUTEC ernannt die MusicNetwork AG als neuen Vertriebspartner für die Schweiz

August 2010, MUTEC aus Berlin, Hersteller professioneller AV-Studiotechnik, hat die MusicNetwork AG als neuen Vertriebspartner für die Schweiz ernannt.

musicNETWORK[®]

Der Vertrieb von MUTEC's professionellen Audiogeräten in der Schweiz erfolgte bis dato durch die PEK AG in Zürich. Diese Aufgabe wurde jetzt an die MusicNetwork AG mit Sitz in Dietikon übertragen, wobei die PEK AG weiterhin für den Vertrieb von MUTECs MI-Produkten zuständig ist.

Die MusicNetwork AG ist der führende Schweizer Distributor für professionelle Audio-Soft- und Hardware. Bis dato werden Produkte der Marken Euphonix, KID Broadcast, Apple, RME, Apogee, Native Instruments, Mogami u.a. seit Jahren erfolgreich vertrieben. Zusätzlich zu den Vertriebsaktivitäten bietet die MusicNetwork AG ihren Kunden verschiedene Dienstleistungen in Form von Beratungen, Workshops und technischer Unterstützung in jeglicher Hinsicht an.

Franco Stuppia, Geschäftsführer und Inhaber der MusicNetwork AG zeigt sich hoch erfreut über die neue Vertriebspartnerschaft mit MUTEC: *"Die Übernahme der exklusiven Distribution der hochwertigen Gerätschaften von MUTEC für die Schweiz stellt für uns eine perfekte Erweiterung unseres Produktesortiments dar. MUTECs Geräte reihen sich nahtlos in die Reihen der qualitativ hochstehenden Produkte von RME, APOGEE, Native Instruments, Euphonix, KID Broadcast und Mogami ein, die seit Jahren erfolgreich in unserem Vertrieb sind."*

Christian Peters, CEO of MUTEC GmbH, says: *"Ich freue mich auf die Zusammenarbeit mit Franco Stuppia, da er ein guter und solider Geschäftsmann ist. Ich weiß, daß er in der Schweiz fast alle professionellen Musiker und vor allen Dingen den gesamten Schweizer Rundfunkbereich unterstützt und beliefert. Darum sehe ich in der MusicNetwork AG den für uns besten Partner, um unsere Produkte erfolgreich zu den richtigen Kunden im entsprechenden Marktsegment zu bringen."*

Die MusicNetwork AG übernimmt den Vertrieb der professionellen MUTEC-Produkte ab sofort.

MusicNetwork AG
Lerzenstrasse 8
8953 Dietikon
Schweiz
Fon: 0041-444542030
Fax: 0041-444542035
Email: info@MusicNetwork.ch
Web: www.MusicNetwork.ch

For further information, please contact us directly:

MUTEC GmbH, Press Dept.
Siekeweg 6/8, 12309 Berlin, Germany
Phone 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99
Email Press@MUTEC-net.de, Web www.MUTEC-net.de